
PROCES VERBAL

Incheiat azi 04.06.2015 orele 13,cu ocazia sedintei extraordinare pe luna iunie
conform convocatorului inregistrat la nr.1967/02.06.2015.

La sedinta sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11.In sala mai este prezenta
doamna Ciucu Maria.

Doamna secretar intreaba daca mai sunt obiectii sau adaugiri la procesul verbal
al sedinţei anterioare,nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi.

Se fac propuneri pentru alegerea presedintelui de sedinta.Este propus
dl.Stancana Gheorghe si ales cu 10 voturi pentru.

Dl. preşedinte prezintă ordinea de zi .
1.Alegerea presedintelui de sedinta.
2.Proiect de hotărâre cu privire la completarea Hotararii Consiliului Local Cungrea
nr.33/29.08.2013 privind aprobarea asocierii comunei Cungrea la Grupul de Actiune
Locala “Oltul Puternic”.

Iniţiator:primar
Raportează:Niti Elena Madalina

3.Discuţii,întrebări,interpelări.
Este aprobata cu 11 voturi.
Dl.presedinte da cuvantul doamnei Ciucu pentru a-si expune problema.
Dl.primar:Doamna este mostenitoare def.Raduinea tudor si Raduinea Stefana.
Dl.Niti:Nu e dansa,ci mama ei.
D-na Ciucu:Stimati consilieri,vreau s ava aduc la cunostinta ca mama mea e

mostenitoare de gradul 1 a lui Raduinea Tudor si Raduinea Stefana.In anul
1985,bunica mea era in viata.Mama mea a tot venit la primarie de pe vreme can d era
primar dl.Bujgoi,sa faca demersurile pentru a o pune in posesie.A fost refuzata bunica
si chiar si mama.Dl.Bujgoi a spus ca Raduinea Tudor nu mai figureaza cu rol din anul
1970 si ca rolul lui e la Cosmescu Gheorghe,cel care a lucrat la baza.El s-a facut
proprietar ilegal,iar bunica mea nu a fost pusa in posesie.Apoi a venit primar
dl.Diaconescu,dl.Stancana si s-au dat acte false din primarie.

D-na Dicu:Exisat un document doveditor ca dl.Cosmescu Gheorghe e
proprietar?

Dl.Tudosiea:Ce treaba are consiliul local cu aceasta problema?
D-na Ciucu:Cand am facut un memoriu la prefectura, a venit dl.Dascalu si i s-a

diminuat suprafata.Terenul a fost la firma Product Nefer.
D-na Dicu:E dezastru cu registrul agricol!
D-na secretar:Asta pentru ca avem un compartiment fara niciun angajat.Eu nu

pot fi si secretar,si agent agricol ,cadastrist si inginer agricol.
D-na Ciucu:Nici acum nu mi s-a rezolvat treaba.Eu am venit sa iau adeverinta

pentru APIA.
D-na Dicu:Nu va gaseste proprietatea?
D-na Ciucu:Se gaseste,dar nu pe diferenta.Ma intreb,de ce oamenii astia mai

stau in fruntea comunei?
Dl.Niti:In 14 ani nu ati rezolvat?
D-na Ciucu:In 24 de ani s-a expertizat terenul de doua ori.Eu plec tot

nerezolvata.



D-na Dicu:In urma sentintei civile, se mai poate face ceva?
D-na Ciucu:Doamna jurist,v-am spus ca terenul de la Ursu e dat?
D-na Niti:Eu in calitate de jurist m-am ocupat de process.Mama dumneavoastra

a dat primaria in judecata pentru anularea instiintarii de plata,a somatiei si al titlului
executoriu pentru impozitul neachitat pe ultimii trei ani.In urma Deciziei Tribunalului
Valcea din anul 2013 s-a facut iesirea din indiviziune,iar mama dvs. Trebuia sa
plateasca impozitul pe trei ani in urma pentru terenurila care i-au revenit.

D-na Ciucu:Cand a fost pusa in posesie?In anul 1998 dl.Stancana care era
primar si d-na Andronie,secretar mi-au trimis adresa sa las terenul liber.De ce sa mai
vina iar primar si dl.Alexe viceprimar?

Dl.Tudosie:Nu este de competenta consiliului local.
Dl.primar:Doamna aveti ceva legat de aceasta ordine de zi a sedintei?Ati

dezbatut succesiunea.
D-na Ciucu:Vreau sa stiu cine face parte din Comisia locala de fond

funciar?Vreau  sa se consemneze in procesul verbal al sedintei ca mama mea nu este
pusa in posesie cu toate suprafata de teren,conform Deciziei Tribunalului Valcea.

Dl.presedinte:Stimata doamna,este sedinta de consiliu local.
D-na Ciucu:La Kanal D v-a placut sa apareti.
Dl.Stancana:Nu stiu cine a adus televiziunea.Timp de doua saptamani au ras

toate televiziunile de noi.Cine i-a adus sa i se usuce mainile si limba!
D-na Dicu:Gurile rele spun ca dvs. i-ati chemat.
D-na Ciucu se retrage.
D-na Niti prezinta raportul compartimentului de specialitate.
Dl.presedinte:La sedinta trecuta am dezbatut cererea d-lui Iuliu.Zic sa mai

prindem in procesul verbal al sedintei de azi cateva cuvinte si sa-i dam un raspuns.
El vrea un pod.

Dl.Nicolescu:Vrea verbal.In memoriu scrie ca vrea amenajarea drumului local.
Dl.primar:Noi o sa-i raspundem strict la ce a cerut.
Se fac inscrieri la cuvant.Se inscribe d-na Dicu,lista ramanand deschisa.
D-na Dicu:Am discutat cu dl.Sandulescu Iuliu,el vrea un pod.A fost la un

avocat,nu stiu cum a facut aceasta cerere,daca exista vreo portita pentru construirea
unui pod.

Dlprimar:Parerea ta care este,se poate?
D-na Dicu:Nu.
Dl.primar:Noi nu avem poduri pe drumurile comunale si pe cele judetene.
D-na Dicu:Eu am inteles,dar el a zis ca nu ne lasa.Noi avem lucruri mai

importante de facut si nu sunt decat doua familii acolo.
Dl.primar:Refertor la ordinea de zi,noi suntem in GAL Oltul Puternic din anul

2013.A trebuit sa modificam aceasta hotarare pentru ca localitatea Spineni a aderat la
doua Gal-uri, la unul pe Arges si la unul pe Olt.Ulterior s-a descoperit ca sunt in doua
Gal-uri si s-a pierdut proiectul.

Referitor la notificare s ava spuneti fiecare parerea.In bugetul local nu avem
prinsi bani pentru asa ceva.

Dl.Nicolescu:Sa-i dati un raspuns ca primaria cu utilajele pe care le are poate sa
intretina drumul local si ca primaria,daca va avea fonduri va face.Cand vine apa mare
are problem la trecerea prin vad.Daca se poate, sa se ia niste dale de la cei de la
Petrom pentru amenajarea trecerii prin vad.



Dl.Vizonie:Cine le da de la parcuri?
Dl.Nicolescu:Or mai fi.Referitor la cererile pentru excursie,am inteles ca e o

problema pentru ca nu s-a putut lua legatura cu cei de la prefectura pentru a-si exprima
punctul de vedere cu privire la legalitatea decontului contravalorii combustibilului.

D-na Marica:Pentru fotbalisti se poate.Referitor la asta,cand au veniu cei de la
ISU au gasit echipamentul fotbalistilor in camera centralei termice.Nu stiu cum a ajuns
echipamentul acolo,pentru ca eu am cheie .Consilierul personal al primarului e
specialist in spargerea butucului de la centrala.Ma intreb atunci,nu poate sa faca asa si
la usa de la intrare?

Nu stiu ce se intampla cu microbuzul scolar.Soferul nu anunta cand
alimenteaza,de unde,cat…De la 1 ianuarie 2015 primaria da foi de parcurs pe care
trebuie sa le vizez in calitate de director al unitatii scolare ca s-au efectuat   … km.Cat
timp exista incurcatura cu echipa de fotbal,eu nu pot viza asa ceva.Cererile cadrelor
didactice pentru excursie s-au inregistrat pentru ca nu pot deconta motorina din
bugetul scolii.Noi nu avem prinsi bani pentru asa ceva.Daca se poate sa se faca din
bugetul primariei.Problema cu documentatia,fiecare are un proces verbal,tabel cu
copiii.La sfarsit de an scolar cadrele doresc sa mearga cu elevii in excursie si primaria
sa asigure carburantul.Daca se vrea bine,daca nu,nu.

Dl.presedinte:Unde se duc copiii?
D-na Marica:La Voineasa.
Dl.presedinte:Sunt aproximativ 300 de km dus-intors.Sa o aprobam ca un merit.
Dl.Niti:Dau eu 200 de lei si faceti excursia  pe banii mei.
Dl.presedinte:Cu echipa de fotbal s-a facut istorie.
D-na Marica:Zic sa gasiti o alternative pentru transportul lor.Microbuzul este

pentru transportul elevilor,nu al fotbalistilor.
Dl.presedinte:Sa se conseneze in procesul verbal si primaria sa gaseasca o

solutie pentru plata motorinei.E bine sa nu avem problem.
Dl.Nicolescu:Sunt patru cereri.Daca aprobati una ,trebuie sa le aprobati si pe

celelalte.Nu putei face discriminare.
Dl.Popa:Sunt uimit de cee ace aud.In primul rand cu doleantele doamnei,legea e

lege si aceasta familie trebuie sa aiba atata teren cat a avut in registrul agricol.
Am ajuns la concluzia ca habar nu aveti de legi.Fiecare trage spuza pe turta

lui.Am primit doua palme de la aceasta doamna pentru haosul asta,pentru discutiile
neavenite,fara pic de respect.Este un drept al fiecarui cetatean sa participle la sedintele
de consiliu local.Aceasta doamna pleaca cu o parere foarte urata despre acest
consiliu.Nu avem orgoliu.

Noi invocam tot fotbalul .In Romania e interzis sa se foloseasca banul public
pentru fotbal,iar noi pentru trei tauni si pentru altii care striga huooo,ne bucuram de
parca ar fi cucerit Budapesta.

Referitor la copii,sunt sensibil.Daca se gaseste o solutie legala,dati-le banii.
Dl.Niti:Cererea d-lui Iuliu se refera la drum si nu pentru pod.
Dl.presedinte:Verbal cere pod.
Dl.Niti:De la Banita pana la Cerbu sunt vreo 5-6 poduri de facut.El vrea pentru

o familie?
D-na Marica:Cu excursia de sambata cum facem pentru ca soferul microbuzului

va merga la alimentat si va trece pe foaia de parcurs excursia.
Dl.Popa:Auzi, draga…



D-na Marica:Nu draga,ca nu sunteti draga cu mine.Vreau sa ma lasati sa-mi
exprim punctul de vedere .Toti consilierii locali pot sa-si exprime punctul lor de
vedere indiferent de varsta,statul social etc.Hotarati pentru totdeauna cu excursiile.

Dl.Tudosiea:Cati km parcurge zilnic?
D-na Marica:Cam 180.
D-na Dicu:Punem toti cate 30 de lei si gata excursia.
Dl.Nicolescu:Pun pentru clasa a VIII-a si cu cei de a VII-a unde sunt

diriginte,cum fac?
Dl.presedinte:Constat ca la scoala problema e grava.Trebuie sa facem o sedinta

numai pentru scoala.Solutia legala ar fi sa se initieze un proiect de hotarare si sa
cautam o solutie de compromise.

Se supune la vot proiectul de hotarare si este aprobat cu 11 voturi pentru

Se declara inchise lucrarile sedintei.

Presedinte,                                         Secretar,
Gheorghe STANCANA Gabriela ANDRONIE


